



敬啟者：

陸 運 會

本校第二十八屆陸運會將於 20/10(星期一)上午八時十分至下午四時三十分於天水圍運動場及 24/10(星期五)上午八時十分至中午十二時於元朗大球場舉行。21/10(星期二)為學生假期，讓參加活動的師生休息。陸運會為全校重點活動，所有學生必須穿著整齊體育校服出席。此外，為鼓勵家長參與學校活動及加強家校之間的聯繫，歡迎閣下撥冗出席陸運會決賽日上午十一時的頒獎典禮。請填妥回條，於 13/10 交回班主任，以資辦理。如有垂詢，歡迎與體育老師聯絡。

另外，為了讓同學準時到達運動場，請參閱下列交通路線。

日期及地點	20/10/2014(星期一) 天水圍運動場	地址：元朗天水圍天瑞路2號 運動場電話：2617 3622 前往途徑： ● 輕鐵：往元朗方向於兆康站或洪水橋站轉乘 751 號 輕鐵往天湖站，沿外圍步行至中央入口 ● 港鐵：天水圍站 E1 出口轉乘輕便鐵路 751 或 705 往天湖站， 沿外圍步行至中央入口 ● 巴士：264M, 269B, 269C, 269D 途經天耀邨 ● 小巴：77, 77A 途經天水圍
	24/10/2014(星期五) 元朗大球場	地址：元朗體育路6號 元朗大球場電話：2476 1804 前往途徑： ● 港鐵：朗屏站 B 出口轉乘 K68 或向元朗體育路步行至球場 ● 巴士：53, 54, 64K, 68M, 76K 至元朗市中心 ● 輕鐵：610, 614, 615, 761P 於豐年路站落車，沿元朗體育路 步行至球場

此致

各家長

仁愛堂田家炳中學校長

吳潔容謹啟

二零一四年十月十日

----- ✂ -----

回 條 (13/10 交回班主任)

敬覆者：本人已知悉 貴校第二十八屆陸運會事宜，

田徑項目：本人 同意 / 不同意 敝子弟參加陸運會初賽及決賽日之各項活動。

工作人員：本人 同意 / 不同意 敝子弟擔當陸運會工作人員。

頒獎典禮：本人將會 出席 / 未克出席陸運會頒獎典禮。(出席人數：_____人)
(請 適用)

此覆

仁愛堂田家炳中學校長

學 生：_____ 班別：_____ 學號：_____

家長簽署：_____

二零一四年十月 日

No. 14-15/17



10 October 2014

Athletic Meet

The 28th Athletic Meet will be held at Tin Shui Wai Sports Ground from 8:10 am to 4:30 pm on 20 Oct (Monday) and 24 Oct (Friday) at Yuen Long Stadium from 8:10 am to 12:00noon . A day off is scheduled for students and teachers to rest on 21/10 (Tuesday). Please note that the athletic meet is an important school function and all students must be tidily dressed in PE uniform. In addition, in order to strengthen the ties between the school and parents, parents are cordially invited to attend the prize presentation ceremony at 11 a.m. on the final day. Please complete the reply slip and ask your child to return it to the form teacher on 13/10. For enquiries, please contact the P.E. teachers at 2464 3731.

To help students arrive at the venues punctually, please refer to the traffic routes below.

Date and place:	20/10/2014 (Mon) Tin Shui Wai Sports Ground	Address: 2 Tin Shui Road, Tin Shui Wai, Yuen Long Tel: 2617 3622 How to access: ● Light Rail: Train direction to Yuen Long. Interchange for 751 at Siu Hong or Hung Shui Kiu Station to Tin Wu Station. Walk along the periphery to the central entrance. ● West Rail: Interchange for Light Rail 751 or 705 at Tin Shui Wai Station to Tin Wu Station. Walk along the periphery to the central entrance. ● Bus: 264M, 269B, 269C, 269D via Tin Yiu Estate ● Minibus: 77, 77A via Tin Shui Wai
	24/10/2014 (Fri) Yuen Long Stadium	Address: 6 Tai Yuk Road, Yuen Long Tel: 2476 1804 How to access: ● West Rail: Interchange for K68 at Exit B of Long Ping Station or walk in the direction to Tai Yuk Road. ● Bus: 53, 54, 64K, 68M, 76K to Yuen Long Town Centre ● Light Rail: 610, 614, 615, 761P to Fung Lin Road Station, walk along Tai Yuk Road to the stadium

Ng Kit Yung
Principal

----- ✂ -----

Reply Slip (To be returned to form teacher on 13/10)

_____ October 2014

I am notified of the arrangements regarding the 28th Athletic Meet.

Tracks & Fields: I * give / do not give my child permission to take part in the activities during the athletic meet (heat & final).

Helpers: I * give / do not give my child permission to be a helper during the athletic meet (heat & final).

Prize presentation ceremony: I * will / will not attend the prize presentation ceremony.
(No. of attendant: _____)

*Please tick the appropriate boxes.

Class: _____ No.: _____

Name of student: _____

Parent signature: _____